
 
Technische vragen  

  
Leefbaar Gouda 

 
Datum vraag  : 22 januari 2025 
Onderwerp  : Handhaving foutgeparkeerde fietsen Station 
Commissiegriffier:   
Datum antwoord  :
 

 
 

 De afgelopen jaren is met enige regelmaat gevraagd naar een actief handhavingsbeleid 
voor wat betreft het stallen van rijwielen. In 2022 is een enkele keer handhavend 
opgetreden tegen fout neergezette rijwielen. Deze actie hield in dat rijwielen die foutief 
waren weggezet werden weggehaald met als resultaat dat het weer eventjes goed ging. De 
afgelopen twee jaar hebben wij helaas moeten constateren dat er van zichtbare 
handhaving of handelend optreden geen sprake meer is. Het gevolg laat zich raden. 
Rijwielen worden weer overal neergezet, vastgebonden aan palen of neergegooid tegen de 
hekken. Dit alles roept bij ons de navolgende vragen op; 
 
 

Vragen: 
 

1. Is het College met ons van mening dat de afgelopen jaren het foutief stallen van 
rijwielen weer is toegenomen? 

2. Kan het College bevestigen dat handhavend minder/of helemaal niet is 
opgetreden in 2024 tegen deze overlast? 

3. En als handelend is opgetreden hoe vaak is dat dan gebeurd? 
4. Kan worden aangegeven waarom acties, zoals die plaatsvonden in 2023, niet 

meer zijn herhaald om foutief geplaatste rijwielen te verwijderen van het 
stationsplein? 

5. Kan het College bevestigen dat inwoners die melding maken van deze foutief 
geplaatste rijwielen via de ‘Slim Melden App’ niet worden verwerkt en al 
maanden open staan? 

6. Deelt u onze mening dat handhaving van de openbare orde en het houden van 
verwijderacties van rijwielen die foutief zijn geplaatst met enige regelmaat rond 
het station dient te worden gehouden? 

7. Bent u voornemens dit ook te gaan doen? 
8. Worden de meldingen die via de ‘Slim Melden App’ zijn gedaan alsnog 

beantwoordt en uitgevoerd? 
9. Krijgen de melders daar nog bericht over? 

 
 
In afwachting van uw beantwoording, 
 
Namens de fractie van Leefbaar Gouda 
Jan de Koning 
 
 

 



 
 

 
 

 

 
 


